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Geachte mevrouw Schultz van Haegen, 
 
In de procedurevergadering van de vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu van 12 januari 2011 is 
gesproken over uw brief d.d. 6 januari 2011 over de planning van de brieven uitkomsten bestuurlijke 
overleggen MIRT in 2011.  
 
De commissie heeft moeten constateren dat noch het overleg met u hierover in het WGO Begrotingsonderzoek 
d.d. 25 november 2011, noch de eerdere schriftelijke verzoeken, lijken te hebben geleid tot tegemoetkoming 
aan de wens van de commissie om eerder in het proces door u geïnformeerd te worden over de uitkomsten van 
de bestuurlijke overleggen MIRT, en wel dusdanig dat er in de agenda van de Kamer ruimte wordt gecreëerd 
om in het voorkomende geval hoorzittingen en feitelijke vragenrondes terzake te organiseren. En dit terwijl een 
dergelijke opzet ook voor u het voordeel zou hebben dat een grotere focus kan worden aangebracht in de 
debatten in de Kamer over het MIRT-Projectenboek en mogelijk zelfs gekomen kan worden tot een kortere 
duur van de genoemde debatten. 
 
In dit verband heeft de commissie besloten een algemeen overleg MIRT te organiseren op 29 juni 2011, met 
daaraan voorafgaand een feitelijke vragenronde met inbrengdatum 14 juni 2011. U wordt daarbij gevraagd de 
brief uitkomsten bestuurlijke overleggen MIRT (voorjaar) uiterlijk 7 juni 2011 aan de Kamer te doen toekomen 
en om de commissievragen terzake uiterlijk 23 juni 2011 te beantwoorden. 
 
Daarnaast verzoekt de commissie u om de planning van de bestuurlijke overleggen MIRT voor het najaar 
dusdanig te laten zijn dat de Kamer de brief uitkomsten bestuurlijke overleggen MIRT (najaar) begin november 
kan ontvangen, opdat er een maand de tijd is voor het stellen van feitelijke vragen terzake en voor de 
beantwoording daarvan (uitgaande van een notaoverleg MIRT begin december). 
 
Bij deze breng ik u de verzoeken van de commissie over. 
 
Hoogachtend, 
 
De griffier van de vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu, 
 
 
I.B. Sneep 
 


